
Komárom Város Polgármesteri Hivatala     
2900 Komárom, Szabadság tér 1. 
 
Szám: 1- 205 /2011. 

 
JEGYZİKÖNYV 

 
Készült Komárom Város Képviselı-testülete 2011. szeptember 29-én megtartott ülésén. 
 
Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint, 

és a Polgármesteri Hivatal elıterjesztések szerint illetékes munkatársa 
 
 
Dr. Molnár Attila: Köszönti az ülésen megjelent képviselıket, a hivatal munkatársait. 
Megállapítja, hogy az ülés határozatképes jelen van 10 fı képviselı, hiányzik 1 fı, Babják 
Csaba képviselı úr, aki jelezte, hogy egészségügyi okok miatt nem tud jelen lenni. Jelezte 
távollétét Dr. Kreft-Horváth Lóránd alpolgármester úr is, aki egyéb fontos elfoglaltsága miatt 
nincs jelen. 
 
A meghívó napirendjeihez módosító javaslata van, amely a következı: 
 
Levételre javasolja: a 203-mas technikai számmal jelzett „Komáromi Sport és Szabadidı 
Kiemelten Közhasznú Nonprofit Kft. támogatásáról szóló döntés meghozatala.” címő 
napirendet, mivel még további elıkészítést igényel az elıterjesztés. Az elkövetkezendı 
idıben rendkívüli ülés megtartására is sor kerül, melyen ezt a napirendet is megtárgyalják. 
 
Megkérdezi van-e észrevétel, más javaslat a képviselı-testület tagjai részérıl a napirenddel 
kapcsolatban? –megállapítja, hogy nincs. 
 
Kéri, szavazzanak a 203-mas napirend levételérıl. 
 

- A képviselı-testület 20 igen egyhangú szavazattal a napirend levételével egyetért. 
 

Tájékoztatja a képviselı-testület tagjait, hogy a módosított napirend elfogadása után, - 
napirenden kívül – bemutatkozik a városi diáktanács.   
 
Kéri, hogy szavazzanak a módosított napirendrıl. 
  

- A képviselı-testület 10 igen egyhangú szavazattal a módosított napirendet az alábbiak 
szerint elfogadja: 

 
1. Komárom Város Képviselı-testülete 2011. évi 20. (IX. 30.) számú önkormányzati rendelet-
tervezete a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. törvény, 
valamint a gyermekek védelmérıl és a gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. törvény 
helyi végrehajtásáról 
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester    
                Molnárné dr. Taár Izabella aljegyzı 
  
2. Komárom Város 2011. évi Költségvetésének I. féléves módosítása. (rendelet-tervezet) 
 Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester   
                Molnárné dr. Taár Izabella aljegyzı 
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3. Tájékoztató Komárom Város 2011. évi költségvetése I. féléves végrehajtásáról. 
 Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester         
               Molnárné dr. Taár Izabella aljegyzı 
 
4. Beszámoló a nyári napközis tábor mőködésének tapasztalatairól. 
 Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester        
                Molnárné dr. Taár Izabella aljegyzı  
 
5. Beszámoló a lejárt határidejő határozatok végrehajtásáról, a két ülés közötti fontosabb 
eseményekrıl, tárgyalásokról, intézkedésekrıl, az önkormányzati beruházások állásáról, az 
önkormányzat likviditási helyzetérıl, az önkormányzati bizottságok munkájáról, döntéseirıl 
Elıadó: Dr. Molnár Attila polgármester        

 
6. A Komáromi Egészségügyi Gép-Mőszer Alapítvány alapító okiratának módosítása. 
Elıadó: Dr. Molnár Attila polgármester     
 
7. Selye János Kórház Szervezeti és Mőködési Szabályzatának elfogadása. 
Elıadó: Dr. Molnár Attila polgármester     
 
8. HPV oltások. 
Elıadó: Dr. Molnár Attila polgármester       
 
9. Pályázati lehetıség mőfüves sportpálya kialakítására a Jókai ligetben. 
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
 
10. Pályázati lehetıség „Helyi és térségi jelentıségő vízvédelmi rendszerek 
rekonstrukciójára”, az Ifjúság utcai ltp. Vízrendezésére. (KDOP-4.1.1/E-11) 
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester    
   Molnár dr. Taár Izabella aljegyzı 
      
11. A 80/2011 (IV.26.) számú Képviselı-testületi határozat alapján juttatott sport- és 
közmővelıdési célú pályázati támogatásokkal kapcsolatos elszámolásról beszámoló.  
Elıadó: Dr. Molnár Attila polgármester 
  
12. Nemzetközi mővészeti tábor szervezése (V4-es pályázat). 
Elıadó: Dr. Molnár Attila polgármester    
 
13. Egressy Béni Zeneiskola Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény pedagógiai programjának 
módosítása. 
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
   Molnár dr. Taár Izabella aljegyzı 
 
14. A Komárom-Bábolna Többcélú Kistérségi Társulás Jelzırendszeres Házi segítségnyújtás  
szolgáltatásról szóló szerzıdés módosítása. 
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
   Molnár dr. Taár Izabella aljegyzı 
 
15. Megállapodás pénzeszköz átadásáról. 
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
   Molnár dr. Taár Izabella aljegyzı 
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16. „Bursa Hungarica” Felsıoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2012. évi fordulója. 
Elıadó: Dr. Molnár Attila polgármester 
 
17. Költségszámítás elfogadása és önrész biztosítása a „Komárom-Szınyi Selye János Kórház 
történeti kertjének rekonstrukciója” címő KEOP-7.3.1.3/09-11 pályázathoz.  
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
 
18. Pályázati lehetıség önkormányzati tulajdonú belterületi utak fejlesztésére (Erkel Ferenc 
utca, Templom köz). 
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
   Molnár dr. Taár Izabella aljegyzı 
 
19. Kérdések, bejelentések. 
 
 
Zárt ülés! 
 
20. A többségi önkormányzati érdekeltséggel mőködı Komthermál Kft. 2011. évi II. 
negyedévi elszámolása a MOL városrészben lévı önkormányzati tulajdonú ingatlanok 
üzemeltetésével. 
Elıadó: Dr. Molnár Attila polgármester 
 
21. A K21 számú termálkút, valamint a hozzá tartozó vezetékrendszer és kitermelési jogok 
megvásárlása. 
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester  
   Molnár dr. Taár Izabella aljegyzı 
 
22. A többségi önkormányzati érdekeltséggel mőködı Komthermál Kft. törzstıke emelése. 
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester  
   Molnár dr. Taár Izabella aljegyzı 
 
23. Lakásbérleti szerzıdések felülvizsgálata. 
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester  
   Molnár dr. Taár Izabella aljegyzı 
 
24. Verbóczki Mihályné bérlakásügye. 
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
   Molnár dr. Taár Izabella aljegyzı 
 
 
Dr. Molnár Attila: Tájékoztatja képviselı társait arról, hogy az összbizottsági ülésen nem 
tudott részt venni, mert a Nokia Komárom Kft.-nél jelenleg is zajló - cégcsoport felsı 
vezetésének – sajtótájékoztatóján vett részt.  A Nokia Kft. cégcsoportján belüli változásokról 
folynak, folytatnak tárgyalásokat. Alapvetıen nemcsak Magyarország, hanem Komárom 
város jövıjét is befolyásolják az ott meghozott döntések. Az elkövetkezendı változásokról 
személyes tájékoztatást kapott a Nokia Komárom Kft. vezetıségétıl. A két ülés közötti 
fontosabb események megtárgyalásánál errıl bıvebb tájékoztatást ad. 
Elmondja továbbá, hogy az ülésen jelen vannak a városi Diáktanács tagjai, akik azzal a 
kéréssel fordultak hozzá, hogy biztosítsanak alkalmat bemutatkozásukra. Örömmel tett eleget 
ennek a kérésnek. Jelzi, hogy személyes találkozásra is biztosít lehetıséget, ennek idıpontját 
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a mai napon pontosítják. A Komárom Városi Diáktanács hivatalosan 2011. május hónapban 
alakult meg 35 fıvel. Nagyon jó kezdeményezésnek tartja, segíteni, támogatni javasolja a  
képviselı-testületnek.  Megkéri a Komárom Városi Diáktanács képviselıjét, elnökét, hogy 
adjon bıvebb tájékoztatást a Diáktanácsról. Megadja a szót Horváth Cinthia városi 
Diáktanács elnökének. 
 
Horváth Cintia: Tisztelettel és szeretettel köszönti a városi Diáktanács nevében a tisztelt 
képviselı-testület tagjait. Nagy öröm számukra, hogy itt lehetnek és bemutatkozhatnak. Az 
iskolából kiválasztva és önként jelentkezve lettek a városi Diáktanács tagjai. Kunbábonyban, 
májusi hónapban, 2 napos képzésen vettek részt, ahol 3 hónapra, 3 fıs elnökséget választottak 
meg. Két alkalommal bentlakásos képzésen is részt vettek.  Koppánymonostoron önállóan 
szervezték meg a Tinédzser Napot.  A Tatai Diákönkormányzat tagjaival szeptember 8-10 
között Koppánymonostoron voltak tovább képzésen, ahol 5 fıs elnökséget választottak két 
évre. Az elmúlt héten személyesen is bemutatkoztak az iskolákban.  A képzések során komoly 
munkát végeztek, ahol több célt is kitőztek maguk elé. Többek között folyamatos, intenzív 
kapcsolattartás a város vezetıségével. Fontosnak tartják korosztályuk érdekei képviseletét, az 
elıítélet mentes társadalmi elfogadtatást. Fontos céljuk a közösségépítés, a közösségfejlesztés, 
az esélyegyenlıség biztosítása. Kiemelt céljuk, hogy Komárom város vezetısége döntéshozó 
szereppel ruházza fel a Diáktanácsot, kikérjék véleményüket és együttmőködı partnerként 
tekintsenek rájuk. Komárom Város Diáktanács céljai eléréséhez a következı feladatokat tőzte 
ki: rendszeres ülésezés, havonta közgyőlés keretében határozatokat hozni, melyek 
végrehajtása a választott elnökség feladata. Szoros és folyamatos kapcsolat, együttmőködés a 
város vezetıségével, a polgármesterrel, az ifjúsági felelıs alpolgármesterrel és a jegyzıvel, 
valamint a városban mőködı különféle bizottságokkal, szakmai kollégiumokkal, az iskolák 
vezetıivel, a célcsoportokkal, az ország területén mőködı városi és települési 
diákönkormányzatokkal. Az elnökség négy tagból áll: Maller Eszter, Somogyi Georgina, 
Cseresznyés Ádám, Kerekes Áron és az elnök Horváth Cintia. Bizottságaik a következı: 
Együttmőködésekért Felelıs Bizottság, Kommunikációért Felelıs Bizottság, 
Rendezvényekért Felelıs Bizottság és Képviseletért Felelıs Bizottság. 
Kérésük Dr. Molnár Attila polgármester úrhoz, a Képviselı-testület tagjaihoz, hogy segítség, 
támogassák a Diáktanács tevékenységét, törekvését. Megkéri a Komárom Város Diáktanács 
tagjait, hogy álljanak fel. Megköszöni a Diáktanács tagjai nevében a bemutatkozás 
lehetıségét. 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni Horváth Cintia elnök hölgynek a tájékoztatást. Turi Bálint 
alpolgármester úr jelezte, - mint a területért felelıs alpolgármester - szeretne néhány mondatot 
hozzáfőzni a tájékoztatóhoz. Megadja a szót Turi Bálint alpolgármester úrnak. 
 
Turi Bálint: Nagy szeretettel köszönti a városi Diáktanács megjelent tagjait. Mikor 
pedagógusként képviselı lett, majd alpolgármester, nagyon fontos feladatának tartotta, hogy a 
városi Diáktanács megalakuljon. Ebben nagyban segítette Monostori Éva fıtanácsos asszony 
és Vizeli Ágota. A városi Diáktanács létrejöttének nagyon örül, mert a demokráciában a 
nevelésnek nagyon fontos színtere. A gyermekek ez által megtanulják a demokratikus 
rendszernek mőködését. Úgy gondolja, hogy a városnak a vezetése nem létezhet a diákok 
véleménye nélkül, a reájuk vonatkozó döntésekben. Javasolja a Diáktanácsnak, hogy 
szervezzenek programokat, mondják el véleményüket hogyan szeretnék alakítani a város 
jövıjét. Sok sikert kíván a munkájukhoz. 
 
Dr. Molnár Attila: Horváth Cintia elnök hölgy beszédébıl idézve elmondja, hogy „kiemelt 
céljuk ne csupán javaslattevı szerepet töltsön be a korosztályukat érintı kérdésekben, hanem 
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döntéshozó szereppel ruházza fel Komárom városának vezetısége a Diáktanácsot, valamit 
kérjék ki véleményüket és együttmőködı partnerként tekintsenek rájuk.” Ennek a kérésnek 
Komárom város vezetısége eleget tesz. Alpolgármester úrral együtt személyes találkozásra ad 
lehetıséget. Megköszöni a Diáktanács tagjainak a részvételt. Bejelenti, hogy az elsı napirendi 
pont megtárgyalásával folytatják az ülést. 
 
 
1. napirend: 
Komárom Város Képviselı-testülete …./2011 (IX…..) számú önkormányzati rendelet-
tervezete a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. törvény, 
valamint a gyermekek védelmérıl és a gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. törvény 
helyi végrehajtásáról. 
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester    
                Molnárné dr. Taár Izabella aljegyzı 
/Az elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz mellékelve van!/ 

 
 
Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy a szociális rendelet módosításáról kell dönteni e napirend 
keretében, melynek a lényegét Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı asszony ismerteti. Megadja 
a szót Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı asszonynak. 
 
Molnáné dr. Taár Izabella: Elmondja, hogy a szociális rendelet módosítását az indokolja, 
hogy az 1993. évi III. törvényt az országgyőlés módosította, s ennek megfelelıen a helyi 
rendeletet is ki kell igazítani. A rendelet-tervezet a lakásfenntartási támogatás módosítását 
érinti, amely elıírja, hogy Komárom városában kik részesülhetnek lakásfenntartási 
támogatásban. Továbbá elmondja, hogy a korábbi rendeletben nem volt egyértelmően 
szabályozott a 70. életévüket betöltött személyek részére nyújtott támogatás a 
hulladékszállításra vonatkozóan, ezért bizonyos ellentmondások jelentkeztek. Ez a 
szabályozás egyértelmővé teszi, hogy valóban csak a 70. életévüket betöltött komáromi 
lakosok részesüljenek a támogatásban. A harmadik módosítás alapját szintén a szociális 
igazgatásról és szociális ellátásokról szóló törvény adja, amely a foglalkoztatást helyettesítı 
támogatás folyósításának egyik lehetıségeként megadja, hogy a támogatásra jogosultak a 
lakókörnyezetüket tartsák rendben. Ezt a kötelezettséget helyi rendeletben lehet szabályozni.  
Javasolja a képviselı-testületnek, hogy éljenek ezzel a lehetıséggel, írják elı, hogy 
kötelezettségként a Közterület-felügyelet ellenırzése mellett az ilyen ellátásban részesülı 
polgárokkal megkövetelhetı legyen a lakókörnyezetük tisztántartása. 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni a tájékoztatást. Megkérdezi, hogy kérdés, észrevétel van-e a 
képviselı-testület tagjai részérıl a rendelet-tervezet módosításával kapcsolatban? – 
megállapítja, hogy nincs.  Kéri a képviselı-testület tagjait, hogy szavazzanak a rendelet-
tervezetrıl. 
 
 - A képviselı-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi rendeletét megalkotta: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselı-testületének 20/2011. (IX. 30.) 
önkormányzati rendeletét, a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 1993. évi 
III. törvény, valamint a gyermekek védelmérıl és a gyámügyi igazgatásról szóló 1997. 
évi XXXI. törvény helyi végrehajtásáról szóló 2008. évi 7. számú (V. 30.) önkormányzati 
rendelet módosításáról. 
     (A rendelet szövege a jegyzıkönyvhöz mellékelve van.) 
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2. napirend: 
Komárom Város 2011. évi Költségvetésének I. féléves módosítása. (rendelet-tervezet) 
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester   
               Molnárné dr. Taár Izabella aljegyzı 
/Az elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz mellékelve van!/ 

 
 
Dr. Molnár Attila: A rendelet-tervezet módosításának, végrehajtásának a lényegét Molnárné 
dr. Taár Izabella jegyzı asszony ismerteti. Megadja a szót Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı 
asszonynak. 
 
Molnárné dr. Taár Izabella: Elmondja, hogy a módosító javaslat a féléves beszámolóhoz 
szükséges. A beszámoló szerinti költségvetési támogatások elıirányzatának egyeznie kell az 
államkincstár által megadott összegekkel.  
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni a tájékoztatást. Megkérdezi, hogy kérdés, észrevétel van-e a 
képviselı-testület tagjai részérıl a rendelet-tervezetrıl? – megállapítja, hogy nincs. Kéri a 
képviselı-testület tagjait, hogy szavazzanak a rendelet módosításáról. 
 
 - A képviselı-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi rendeletét megalkotja: 
 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselı-testületének 21/2011. (IX. 30.) számú 
önkormányzati rendelete Komárom Város 2011. évi költségvetésérıl szóló 2/2011. (II. 9.) 
számú önkormányzati rendelet módosításáról. 
 
     (A rendelet szövege a jegyzıkönyvhöz mellékelve van.) 

 
 
3. napirend: 
Tájékoztató Komárom Város 2011. évi költségvetése I. féléves végrehajtásáról. 
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester         
               Molnárné dr. Taár Izabella aljegyzı 
 
Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy Komárom városa hasonló nagyságrendő önkormányzatok 
között kiemelt helyet foglal el a kiadások tekintetében is. Ezzel kapcsolatban meglehetısen 
komoly döntéseket kell meghoznia a testületnek. A könyvvizsgálói jelentés részletesen 
tartalmazza, hogy milyen irányban kell elırelépéseket tenni. Errıl különféle lakossági 
fórumokon, szakmai értekezleten tájékoztatást ad a lakosságnak.  
 
Molnárné dr. Taár Izabella: Az államháztartás rendjérıl szóló jogszabály elıírja, hogy az 
önkormányzatok illetve költségvetési szervek gazdálkodásának I. féléves alakulásáról 
beszámolót kell készíteni. Ez a beszámoló pénzforgalmi szemlélető, ezért nincs hozzá 
mellékelve a mérleg, a teljes elszámolás. Könyvvizsgáló által megtörtént a féléves beszámoló 
felülvizsgálata, amely elfogadásra javasolja ezt a tisztelt Képviselıknek.  
 
Dr. Molnár Attila: Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel a testület tagjai részérıl? – 
megállapítja, hogy nincs. Kérése a képviselı-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak Komárom 
Város 2011. évi Költségvetésének I. féléves végrehajtásáról szóló határozati javaslatról. 
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 - A képviselı-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
 
 
A Képviselı-testületi 168/2011.(IX. 29.) számú határozata: 
 

Komárom Város Önkormányzat Képviselı-testülete a Komárom város 2011. évi 
költségvetése 2011. I. féléves végrehajtásáról szóló tájékoztatót elfogadja 

3 405 133 E Ft bevételi és 

3 958 865 E Ft  kiadási fıösszeggel. 

 

Határidı: azonnal 
Felelıs: dr. Molnár Attila polgármester 

 
 
 
 
4. napirend: 
Beszámoló a nyári napközis tábor mőködésének tapasztalatairól. 
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester        
               Molnárné dr. Taár Izabella aljegyzı 
/Az elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz mellékelve van!/ 

 
 
Dr. Molnár Attila: Megkérdezi a napirendhez van-e kiegészítés az elıterjesztık részérıl? – 
megállapítja, hogy nincs. Felhívja a figyelmet arra, hogy a beszámoló tartalmaz néhány olyan 
megállapítást, javaslatot, amelyet figyelembe kell venni a napközis tábor szervezésénél a 
következı évben.  Amennyiben nincs kérdés, észrevétel, javaslat a testület tagjai részérıl kéri, 
hogy szavazzanak a határozati javaslatról. 
 
 
 - A képviselı-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
 
 
A Képviselı-testület 169/2011.(IX. 29.) számú határozata: 
 

Komárom Város Önkormányzat Képviselı-testülete elfogadja a 2011. évi nyári 
napközis tábor mőködésérıl szóló beszámolót, és egyben a tábor megszervezéséért 
köszönetét fejezi ki a Feszty Árpád Általános Iskola vezetésének. 

 

Határidı: azonnal 
Felelıs: dr. Molnár Attila polgármester 
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5. napirend: 
Beszámoló a lejárt határidejő határozatok végrehajtásáról, a két ülés közötti fontosabb 
eseményekrıl, tárgyalásokról, intézkedésekrıl, az önkormányzati beruházások állásáról, az 
önkormányzat likviditási helyzetérıl, az önkormányzati bizottságok munkájáról, döntéseirıl 
Elıadó: Dr. Molnár Attila polgármester 
 
 
Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy e napirend keretében két külön határozat meghozatalára is 
sor kerül. Javasolja, elıször tekintsék át a lejárt határozatokra adott jelentéseket. Amennyiben 
ezekkel kapcsolatosan kérdés, észrevétel van, kéri, azt jelezzék, - megállapítja, hogy nincs. 
Megkérdezi az 5. oldalon található határozati javaslathoz kívánnak-e észrevételt, hozzászólást 
tenni, ilyet nem tapasztal. A javaslat a 138/2011. (VII. 08.) számú Képviselı-testületi 
határozat visszavonásáról szól, amelyhez két pont tartozik. Kéri a testület tagjait, hogy 
szavazzanak errıl a két határozati javaslatról. 
 

- A képviselı-testület 9 igen és 1 tartózkodási szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
 

 
A Képviselı-testület 170/A/2011.(IX. 29.) számú határozata: 
 

1. Komárom Város Önkormányzat Képviselı-testülete a 138/2011.(VII.08.) számú 
Képviselı-testületi határozatát visszavonja. 

2. Komárom Város Önkormányzat Képviselı-testülete a 2011. évi költségvetés 
általános tartalék elıirányzatát 41.909 e Ft-tal megemeli. 

 

Határidı: azonnal 
Felelıs: dr. Molnár Attila polgármester 

 
 
Dr. Molnár Attila: Javasolja, hogy Komárom Város Önkormányzata és a Klapka György 
Lakásszövetkezet között létrejött szerzıdést, - amely az önkormányzat tulajdonában lévı 
közösségi antennarendszer és a hozzá tartozó kábelhálózat üzemeltetésérıl szól - 2011. 
október 1. napjával és 2011. december 31-i hatálynappal kerüljön megszüntetésre. Elmondja, 
hogy az üzemeltetéssel kapcsolatos bérleti szerzıdés - amely még a 90-es években jött létre – 
többször került meghosszabbításra. A szerzıdés felbontható január 1-jei dátummal, úgy, hogy 
arról október 1-jén dönteni szükséges. Kéri a képviselı-testület tagjait, hogy adjanak 
felhatalmazást a felmondásra. A tulajdonviszonyok rendezetlenek, teljesen átláthatatlan és ez 
még a 90-es évekre visszanyúló privatizációból ered. Jelenlegi bérleti konstrukció nincs 
arányban azzal a vagyonmennyiséggel, amivel rendelkezik a város. A tulajdonviszonyokat 
mielıbb rendezni kell, hogy a képviselı-testület megfelelıen tudjon állást foglalni majd a 
nagy értékő vagyontárgyról. Megkérdezi, hogy kérdés, észrevétel van-e a testület tagjainak az 
elhangzottakkal kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Kéri a képviselı-testület tagjait, 
hogy szavazzanak az elıbbiekben ismertetett határozati javaslatról. 
 
  - A képviselı-testület 9 igen és 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
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A Képviselı-testület 170/B/2011.(IX. 29.) számú határozata: 
 

Komárom Város Önkormányzat Képviselı-testülete felmondja -  a 2000. december hó 
15-én kelt megállapodás 15. pontja alapján - Komárom Város Önkormányzata és a 
Klapka György Lakásszövetkezet között létrejött, Komárom Város Önkormányzata 
tulajdonában lévı közösségi antennarendszer és a hozzá tartozó kábelhálózat 
üzemeltetésére vonatkozó megállapodást 2011. október 01. napjával és 2011. 
december 31-i hatály nappal. Jelen felmondás a tárgykörben – esetlegesen - hatályban 
lévı valamennyi szerzıdést és megállapodást is megszünteti. 
 

Határidı: azonnal 
Felelıs: dr. Molnár Attila polgármester 

 
Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy az eltelt idıszakban - június végétıl egészen szeptember 
végéig - történt tárgyalásokról, eseményekrıl kíván tájékoztatást adni. Kérése a testület 
tagjaihoz, hogy egészítsék ki azokkal a programokkal, melyeken részt vettek. Elıször két 
személyi döntésrıl kíván beszámolni. Korábban már jelezte, hogy a nyári szünetben 4 
rendkívüli ülést tartott a testület, többnyire pályázati határidık, illetve olyan fontos döntések 
miatt, melyet a Kormányhivatal, az Állami Kincstár vagy egyéb más szervezet által elıírt 
határidı tett szükségessé. Bejelenti, hogy a legutóbbi rendkívüli testületi ülésen személyi 
kérdésekben hoztak döntést. Két pályázat elbírálására került sor. Komárom város jegyzıi 
álláshelyre kiírt pályázat kapcsán a képviselı-testület egyhangúlag döntött úgy, hogy 
Molnárné dr. Taár Izabella október 1-jétıl Komárom város jegyzıje. Ehhez kapcsolódik a 
kinevezett jegyzı esküje, melyet a képviselı-testület elıtt most tesz le. Megkéri a  
jelenlévıket hogy álljanak fel, és felkéri Molnárné dr. Taár Izabella asszonyt, hogy az általa 
elımondott esküt tegye le:  
 
Molnárné dr. Taár Izabella: „Én Molnárné dr. Taár Izabella esküszöm, hogy hazámhoz a 
Magyar Köztársasághoz és annak népéhez hő leszek. Országunk Alkotmányát, alkotmányos 
jogszabályait megtartom. A minısített adatot megırzöm. Hivatali kötelességeimet 
részlehajlás nélkül lelkiismeretesen, becsületesen, a jogszabályoknak megfelelıen, pontosan, 
etikusan, az emberi méltóságot feltétlenül tiszteletben tartva, a legjobb tudásom szerint 
nemzetem és Komárom Város Önkormányzata érdekeinek szolgálatával teljesítem. 
Hivatalomban és azon kívül példamutatóan viselkedem, és minden igyekezetemmel azon 
leszek, hogy a Magyar Köztársaság fejlıdését, szellemi és anyagi javainak gyarapodását 
elımozdítsam. Isten engem úgy segéljen.” 
 
Dr. Molnár Attila: Ezúton szeretettel gratulál Molnárné dr. Taár Izabella jegyzı asszonynak 
és további jó munkát kíván képviselı-testület tagjai nevében is. 
Az ünnepélyes eskütételt követıen elmondja, hogy a Selye János Kórház igazgatói állására 
kiírt pályázatról is döntöttek a hétfıi rendkívüli ülésen. Dr. Ferencz Péter fıorvos úr kapott 
megbízást az elkövetkezendı 5 évre a Selye János Kórház igazgatói teendıi ellátására.  A 
kinevezett igazgató teszi meg azokat az intézkedéseket, amely a kórház mőködéséhez a 
továbbiakban elengedhetetlenül szükségesek. Jelen van körükben Dr. Schlezák Judit fıorvos 
asszony, akinek megköszönni a munkáját, melyet a kórházban, mint igazgató végzett és a 
szakmában kivívta azt a rangot, melyre büszkék lehetnek. A késıbbiekben szakmai tudását, 
tapasztalatait szeretnék hasznosítani. Bejelenti, hogy a kórháznak a jövıje biztos alapokon áll, 
továbbra is kórházként fog funkcionálni. A kórház dolgozóinak a munkahelye továbbra is 
biztosítva van. A bejelentett törvényjavaslatok alapján állami kézbe fog kerülni a kórház, de 
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valamennyi ott dolgozó munkájára továbbra is számítanak. Dr. Ferencz Péter igazgató úr a 
hétfıi rendkívüli testületi ülésen tájékoztatást adott az elképzeléseirıl. Nagy valószínőséggel 
biztos, hogy nem a jelenlegi szerkezeti keretek között, fog tovább mőködni a kórház. A 
kórház szerkezeti átalakítása nem az intézmény mőködése hibájából történik, hanem a 
jelenlegi egész magyar egészségügyi rendszer a pazarló tevékenységébıl fakad. Ezért az 
egész egészségügyi rendszer globális áttekintésére szükség van.  Hangsúlyozza, Komárom 
városában marad a kórház.  
- Elmondja, hogy a Nokia Komárom Kft. jelenleg is tartó nemzetközi sajtótájékoztatóján arról 
tárgyalnak, hogy a cég jövıje, hogyan alakul Magyarországon. Látható, hogy elég komoly 
problémákkal áll szemben a cégcsoport. Tájékoztatásuk alapján az európai gyárak közül a 
Kolozsvári gyárat zárják be. A komáromi egységüket hosszútávra tervezik üzemeltetni. A 
Nokia cégcsoporton belül egyik legjobb gyár a komáromi. Ennek ellenére létszámleépítések 
várhatóak.  Azt az információt kapta, hogy a jövı év tavaszán megkezdıdik az „okos” 
telefonok, az ún. „Windows” alapú telefonok gyártása a komáromi telepükön. A költségvetést 
ismerve tudjuk, hogy a Nokia Kft. a legnagyobb adózója a városnak. A gazdasági váltság 
hatásai által kb. 1 – 1,5 milliárd forint közötti adó várhatóan az idei Költségvetésbıl kiesik. 
Ezt a helyzetet kezelni kell. Az iparőzési adó bevételeik jóval alacsonyabbak a korábbi 
évekhez képest. Így is jóval nagyobb mértékő helyi iparőzési adóbevételre számíthatunk, a 
környezı településekhez viszonyítva. Véleménye szerint lesz lehetısége a városnak az 
elıirányzott fejlesztésekre, de csak pályázati lehetıségek igénybe vételével.  Bejelenti, hogy 
az Ipari Parkban jelenleg három befektetı társasággal folytatnak tárgyalást, akik Komárom 
városában szeretnék elképzelni jövıjüket. Bízik abban, hogy a közeljövıben egy befektetıvel 
megállapodást kötnek, errıl sajtó útján kívánnak tájékoztatást nyújtani a lakosságnak. 
Meglehetısen komoly vállalkozásról, gazdasági társaságról van szó. Látható, hogy az Ipari 
Parkban lévı Kaiser Autóipari Társaság építi az új csarnokát, a cégnél létszámbıvítésre is 
lehet számítani, amely közel 100-150 fıt jelent. 
 
- Elmondja, hogy folyamatosan zajlanak az állampolgársági eskütételek, köszönhetıen a 
kettıs állampolgárságot lehetıvé tevı jogszabálynak. Több mint 200-an tették ez idáig le az 
esküt a városháza nagytermében, többségében felvidéki magyarok, de az elszakított 
országrészek, nemzetrészek minden tájáról érkeztek pl: Kárpátaljáról, Erdélybıl és 
délvidékrıl is. 
 
- Bejelenti, hogy Sidi Péter sportlövı Európa bajnoki címet, illetve Európa bajnoki érmet 
nyert, legutóbb pedig világbajnoki bronzérmet. Szınyi Ferenc is komoly eredményeket ért el 
a nyár folyamán. Jelenleg is versenyre készülnek, utóbbi versenyzı felkészülésében a 
komáromi lakosok is részt vesznek, ennek formájáról Dombay Gábor képviselı úr ad 
részletes tájékoztatást.  
 
- Nyári idıszakban a városban lezajlott a Futóegyesület által rendezett 24 órás futóverseny. 
Megemlékeztek Czibor Zoltánról, Komárom város Pro Urbe díjasáról, az aranycsapat tagjáról, 
születésének és halálának évfordulójáról.  A megemlékezés városi temetıben, illetve a Czibor 
Zoltán Sporttelepen elhelyezett szobornál történt.  
 
- Bejelenti, hogy a Radeczky szobor visszakerült az eredeti helyére, ahol mindig is állt a 
Frigyes laktanya elé. A környék rendezését követıen, várhatóan két héten belül sor kerül  
ünnepélyes keretek között az emlékmő felavatására. Ehhez kapcsolódóan elmondja, hogy az 
Alapy Gáspár téren Bruncz János fafaragó mővész „Petıfi” kopjafa alkotását helyezik el. 
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- Augusztus 20-i ünnepséget több helyszínen tartottak. Észak- és Dél-Komárom közösen 
ünnepelte Észak-Komáromban a Szent István szobornál, majd este pedig a Monostori 
Erıdben a Bánk Bán címő elıadással Augusztus 20-át. E napon a Lovas Színház 
rendezésében került sor a Honfoglalás címő rockoperára, amely hatalmas siker volt.  
Ugyancsak az Augusztus 20-i rendezvénysorozathoz tartozik az Erıdváros Íjászegyesületnek 
a rendezvénye, amelyet a Csillag Erıdben hagyományırzés céljából tartottak.  
 
- A Nemzeti Vágta szeptember 17-18-án került megrendezésre Budapesten a Hısök terén. 
Komáromot képviselı Merkució nyergében lovagolt Márkos Albert, aki a középfutamban egy 
gigászi csatában kikapott. A helyszínen sokan szurkoltak, köztük Márkos Attila aki családi 
kötelék révén is érintett volt. Nagyon szép eredményt ért el Márkos Albert, akinek ez úton 
gratulál a testület tagjai nevében is. A versenyen több európai ország is képviseltette magát. 
Erre a versenyre Európa minden országából érkeztek látogatók. Fontosnak tartja, hogy 
minden évben továbbra is részt vegyenek a Nemzeti Vágtán. 
 
- A nyár folyamán a városrehabilitációs pályázathoz kapcsolódóan nagyon sok rendezvényt 
bonyolítottak le a Szabadság téren és a Jókai téren. Ilyen típusú rendezvények megtartását 
szeretnék rendszeressé tenni a következı években is, mivel meglehetısen nagy igény van 
erre. 
 
- Felhívja a figyelmet arra, hogy október 7-8-9-én egy „Európai Muzsikavalkád” nevet viselı 
3 napos rendezvénysorozat megtartására került sor a Jókai téren. 
 
- Október 7-én a Vizák Kft. munkatársai lehetıséget biztosítanak megfelelı óvintézkedések 
megtételével, a komáromi lakosok részére, hogy megtekinthessék a víztorony tetejérıl 
Komárom városát. 
 
Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel, hozzászólás a képviselı-testület tagjai részérıl az 
elhangzottakkal kapcsolatban? Megadja a szót Dombay Gábor képviselı úrnak. 
 
Dombay Gábor: Elmondja, hogy  Atlantában, a Clarion Hotelben a WUAP Erıemelı és 
Fekvenyomó Junior Világbajnokságon Konrád Krisztián  a  90-100 kg-os súlycsoportban 240 
kg-mal világbajnok lett. Az amerikai csúcs ebben a korcsoportban 195 kg volt. Ez úton is 
gratulál Konrád Krisztiánnak és edzıjének, Bartók Sándor úrnak az elért eredményért. 
Sporteseményre hívja fel a lakosok figyelmét, mely szerint a Komárom Európa Futóegyesület 
szeptember 30-án pénteken, reggel 6 órától egy szimpátia futást rendez meg, Szınyi Ferenc 
világbajnok támogatására. Szınyi Ferenc Görögországban a világ legnehezebb futóversenyén 
vesz részt, a 246 km hosszú spártatlon versenyen. Komáromban a futóklub tagjai egy 2 km-es 
körön fognak vele együtt futni. A komáromi versenyiroda a körforgalomnál lévı hajós 
emlékmő mellett kerül felállításra. Ide várnak minden érdeklıdıt. Ez az esemény szombaton 
12 óráig tart, amíg Szınyi Ferenc el nem ér Spártába és meg nem fogja Leonidász király 
szobrát. 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni a tájékoztatást. Megadja a szót Hornig Rudolfné 
alpolgármester asszonynak. 
 
Hornig Rudolfné: Elmondja, hogy korábbi rendkívüli testületi ülésen már döntöttek a 
kerékpárút építésével kapcsolatos pályázatról. Mivel a kormány döntése alapján a 
pályázatokat nem egyenként kellett benyújtani, konzorciumot hoztak létre, melynek  vezetıje 
a Duna menti városok közül Komárom városa lett. Az egységes kerékpárút kialakítását 
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támogatja a kormány. A pályázati anyag elıkészítés alatt van. A pályázattal kapcsolatosan Dr. 
Völner Pál államtitkár és Karancsi Tibor kormánybiztos az érintett polgármesterek és mőszaki 
emberek bevonásával egyeztetı tárgyalást tartott, melyen megtörtént a folyamatok 
összehangolása, és biztosították a pénzügyi eszköz garanciáit. 
 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni a tájékoztatást.  Megadja a szót Horváth Gyula képviselı 
úrnak. 
 
Horváth Gyula: Elmondja, hogy polgármester úr már említést tett Sidi Péter sportlövı 
eredményeirıl. Szeretné azt kiegészíteni azzal, hogy a világkupán Sidi Péter bronzérmével 
olyan eredményt ért el, hogy a világ bármely bajnokságán, akár aranyérmet is szerezhetett 
volna. Ez úton is szívbıl gratulál Sidi Péter úrnak az elért eredményeiért. Karmacs Ildikó 
sportlövı a magyar bajnokságot megnyerte úgy, hogy Joó Éva korábbi sportlövı 
világbajnokot 5 körrel elızte meg. Bejelenti,  hogy személyét beválasztották a Magyar 
Labdarúgó Szövetség Komárom-Esztergom megyei Szövetségébe. Szınyi Ferenc és Konrád 
Krisztián elért eredményeihez gratulál. 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni a tájékoztatást. Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel a 
testület tagjai részérıl? – megállapítja, hogy nincs. Kérése a testület tagjaihoz, hogy 
szavazzanak az elıbbiek során elhangzottakkal kapcsolatban. 
 

- A képviselı-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
 
 

A Képviselı-testület 170/C/2011.(IX. 29.) számú határozata: 
 

Komárom Város Önkormányzat Képviselı-testülete elfogadja a lejárt határidejő 
határozatok végrehajtásáról, a két ülés közötti fontosabb eseményekrıl, tárgyalásokról, 
polgármesteri és egyéb intézkedésekrıl, az önkormányzat likviditási helyzetérıl szóló 
beszámolót.  

 

Határidı: azonnal 
Felelıs: dr. Molnár Attila polgármester 

 
 
 
6. napirend: 
A Komáromi Egészségügyi Gép-Mőszer Alapítvány alapító okiratának módosítása. 
Elıadó: Dr. Molnár Attila polgármester 
/Az elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz mellékelve van!/ 

 
Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy az Egészségügyi Gép- Mőszer Alapítvány egy kuratóriumi 
tagja bejelentette lemondását, így a lemondás tudomásul vétele mellett most egy  tag  
megválasztásáról is dönteni szükséges. Megkérdezi, hogy kiegészítése van-e az 
elıterjesztınek? – megállapítja, hogy nincs. Amennyiben a képviselı-testület tagjai részérıl 
nincs kérdés, hozzászólás, kéri szavazzanak a határozati javaslatokról.  
 
 - A képviselı-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
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A Képviselı-testület 171/2011.(IX. 29.) számú határozata: 
 

1. Komárom Város Önkormányzat Képviselı-testülete tudomásul veszi Hörömpöli 
Zsigmondné lemondását a Komáromi Egészségügyi Gép- Mőszer Alapítvány 
kuratóriumi tagságáról. 

2. Komárom Város Önkormányzat Képviselı-testülete elfogadja Bodnár Ágnes (2836. 
Baj, Dózsa Gy. u. 18.) bejegyeztetését a Komáromi Egészségügyi Gép- Mőszer 
Alapítvány kuratóriumi tagságába. 

 

Határidı: azonnal 
Felelıs: dr. Molnár Attila polgármester 

 
 
 
7. napirend: 
Selye János Kórház Szervezeti és Mőködési Szabályzatának elfogadása. 
Elıadó: Dr. Molnár Attila polgármester 
/Az elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz mellékelve van!/ 

 
Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy a Selye János Kórház Szervezeti és Mőködési Szabályzata 
elfogadásáról kell dönteni, ami több mint 100 oldalas.  Megkérdezi van-e a képviselı-testület 
tagjai részérıl hozzászólás, észrevétel - ilyet nem tapasztal. Kéri, szavazzanak az elıterjesztés 
szerinti határozati javaslatról. 
 
 - A képviselı-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
 
A Képviselı-testületi 172/2011.(IX. 29.) számú határozata: 
 

Komárom Város Önkormányzat Képviselı-testülete jóváhagyja a melléklet szerint a 
Selye János Kórház Szervezeti és Mőködési Szabályzatát.  

Határidı: azonnal 
Felelıs: dr. Molnár Attila polgármester 

 
 
Dr. Molnár Attila: Megadja a szót Dr. Schlezák Judit kórházigazgató asszonynak. 
 
Dr. Schlezák Judit: Tisztelettel, szeretettel megköszöni Dr. Molnár Attila polgármester úrnak 
és Komárom Város Képviselı-testületének azt a példaértékő segítségnyújtást, támogatást, 
amit az elmúlt idıszakban Selye János Kórháznak, és az ellátandó terület 68.000 fıs 
lakosságának nyújtottak. Ezzel a legfıbb értéket az emberi életet támogatták. Külön köszöni 
polgármester úr értékelı szavait, valamint kórház jövıjérıl adott tájékoztatását. Megköszöni  
munkatársai nevében az elmúlt 5 év 7 hónapban kapott segítséget, amely az egészség 
megırzését biztosította sok ember számára.  Mindenkinek további jó egészséget, jó munkát és 
sikerekben gazdag idıszakot kíván. 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni Dr. Schlezák Judit asszonynak a köszönı szavait. Bejelenti, 
most a következı napirend megtárgyalására kerül sor.  
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8. napirend: 
HPV oltások. 
Elıadó: Dr. Molnár Attila polgármester 
/Az elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz mellékelve van!/ 

 
 
Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy a HPV oltás a méhnyakrák elleni védıoltás biztosítása, 
melyrıl már a tavalyi évben is döntöttek.  A képviselı-testület akkor úgy foglalt állást, hogy 
mindig a legveszélyeztetebb korosztály számára nyújtja ezt a lehetıséget. Tavaly a ’97-es 
születéső korosztálynak, idén pedig a ’98-as születéső korosztály számára biztosítják 
díjmentesen az ún. HPV oltást. Ismerteti a határozati javaslatot: Komárom Város Képviselı-
testülete biztosítja, a komáromi lakhelyő és életvitelszerően Komáromban élı, 98-as születéső 
gyermekeknek a HPV elleni védıoltásokra szükséges pénzösszeget a 2011. évi egészségügyi 
és szociális alap terhére. Ez összhangban van a korábbi évben elfogadott testületi határozattal. 
Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel a képviselı-testület tagjai részérıl a napirendi 
ponttal kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Kéri a testület tagjait, hogy szavazzanak a 
határozati javaslatról. 
 
 - A képviselı-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
 
A Képviselı-testület 173/2011.(IX. 29.) számú határozata: 
 

Komárom Város Önkormányzat Képviselı-testülete biztosítja - a komáromi lakóhelyő 
és életvitelszerően Komáromban élı, 1998-as születéső gyermekek részére -  a HPV 
elleni védıoltáshoz szükséges 5 692 200 Ft-ot a 2011. évi költségvetés egészségügyi 
és szociális alap terhére.  

Határidı: azonnal 
Felelıs: dr. Molnár Attila polgármester 

 
 
Dr. Molnár Attila: Kérése a testület tagjaihoz, hogy a 198-as technikai számmal jelzett 
napirendre térjenek át, amely a „Pályázati lehetıség mőfüves sportpálya kialakítására a Jókai 
ligetben.” címet viseli. 
 

- A Képviselı-testület egyhangúlag tudomásul veszi a bejelentést. 
 

 
9. napirend: 
Pályázati lehetıség mőfüves sportpálya kialakítására a Jókai ligetben. 
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester       
   Molnár dr. Taár Izabella aljegyzı 
/Az elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz mellékelve van!/ 

 
Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy e napirend keretében pályázaton való részvételrıl hoznak 
döntést, melyhez 10 millió Ft önrészt kell biztosítani.  Amennyiben eredményesen pályáznak 
15 millió Ft támogatást nyerhetne az Önkormányzat. Cél a Jókai ligetben lévı salakos pálya 
mőfüves sportpályává történı átalakítása, ahol szabadidıs programokat lehetne szervezni 
fiatalok, idısek részére egyaránt. Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel a képviselı-
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testület tagjainak az elhangzottakkal kapcsolatban? Megadja a szót Horváth Gyula képviselı 
úrnak. 
 
Horváth Gyula: Elmondja, hogy a Jókai ligetben korábban nagy labdarúgó élet volt. A 
mőfüves pályát nemcsak futballozásra, hanem fitneszre is használhatják a fiatalok és az 
idısek.  Nagyon szép a mőfüves pálya kivilágítással, kerítéssel. Kéri támogassák a pályázaton 
való részvételt. 
 
Dr. Molnár Attila: Megkérdezi, hogy van-e további kérdés, észrevétel, hozzászólás a testület 
tagjainak? Megadja a szót Hamrák Zsófia képviselı asszonynak. 
 
Hamrák Zsófia: Nagyon örül ennek a pályázati lehetıségnek. A Jókai ligetben kialakított 
játszótér esıs idıben nem használható, mivel agyagos területrıl van szó, az ott játszadozó 
gyermekek beleragadnak az agyagos földbe. Amennyiben megvalósulna a mőfüves pálya,– a 
játszótér áthelyezésével - akkor a ligetben, olyan sportolásra alkalmas terület létesülne, amely 
mindenki számára elérhetı. 
 
Dr. Molnár Attila: Amennyiben nincs más hozzászólás, kéri szavazzanak a határozati 
javaslatról. 
 
 - A képviselı-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
 
 
A Képviselı-testület 174/2011.(IX. 29.) számú határozata: 
 

Komárom Város Önkormányzata részt kíván venni a SPO-SZALÉT-2011 kódszámú, 
„Szabadtéri szabadidısport létesítmények fejlesztésének, kihasználtságuk növelésének 
támogatása” címő pályázaton. A 10 millió Ft összegő pályázati önrészt a 2011. évi 
költségvetés pályázati alap terhére biztosítja.  

Határidı: azonnal 
Felelıs: dr. Molnár Attila polgármester 

 
 
10. napirend: 
Pályázati lehetıség „Helyi és térségi jelentıségő vízvédelmi rendszerek rekonstrukciójára”, az 
Ifjúság utcai ltp. vízrendezésére (KDOP-4.1.1/E-11). 
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester    
    Molnár dr. Taár Izabella aljegyzı 
/Az elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz mellékelve van!/ 

 
Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy a napirend szintén pályázatról szól, a vízvédelmi 
rendszerek rekonstrukciójához lehet nyerni támogatást. Az ülés megkezdése elıtt már 
megkapták a képviselı-testület tagjai a kiegészítı anyagot. A pályázati támogatás 90 %-os, 
mindössze 10 %-os önrészt kell biztosítania az Önkormányzatnak. A tervezıi költségbecslés 
szerint 130 millió Ft a teljes költsége. A Szınyi városrész belvízhelyzete kritikus állapotban 
van,.de a komáromi városrészben is vannak problémák. Amennyiben támogatják a pályázaton 
való részvételt, e területen is elırelépésre számíthatnak.  Megkérdezi, hogy van-e kiegészítés, 
kérdés, észrevétel a testület tagjainak az elıterjesztéssel kapcsolatban? Megadja a szót Sárai 
János képviselı úrnak. 
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Sárai János: Elmondja, hogy az elmúlt évben nagyon sokat küszködtek a belvíz által elöntött 
területekkel. Az Önkormányzat a Tőzoltósággal együtt közösen mindent megtett annak 
érdekében, hogy  sikeresen megoldja ezt a helyzetet. Szeretné, ha a program folytatódna, és 
amennyiben van rá lehetıség és mód a kritikus területek vízvédelmi rendszerét alakítsák át.   
 
Dr. Molnár Attila: Megkérdezi, hogy van-e egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás a 
napirendhez? – megállapítja, hogy nincs. Kérése a képviselı-testülethez, hogy szavazzanak a 
határozati javaslatról. 
 

- A képviselı-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
 
A Képviselı-testület 175/2011.(IX. 29.) számú határozata: 
 
Komárom Város Önkormányzata részt kíván venni a „Helyi és térségi jelentıségő vízvédelmi 
rendszerek rekonstrukciójára” kiírt pályázaton. A pályázati konstrukció száma: KDOP-
4.1.1/E-11. 
 
A projekt címe: „Komárom vízvédelmi rendszerének fejlesztése az Ifjúság utcai lakótelep 
vízrendezésével”. 
A projekt megvalósítási helyszínének pontos címe: Komárom Virág, Ifjúság, Hársfa, Tavasz, 
Nyár, İsz, Tél utcák, helyrajzi számai: Komárom 4529/1, 4579/3, 4579/28, 4579/29, 4579/56, 
4579/85, 4579/86, 4579/98, 4580/7, 4580/8, 4580/9, 4580/10, 4580/11, 4580/12, 4580/13, 
4580/14, 4580/15, 4584/4, 4600, 4605/1, 4606/1, 4607, 4612/1 hrsz. 
 
A projekt összes költsége: bruttó 138 612 663 Ft, a támogatás szempontjából elszámolható 
költsége: 136 698 913 Ft. A KDOP forrásból származó támogatás igényelt összege: 123 029 
021 Ft (az elszámolható költségek 90%-a) 
Komárom Város Önkormányzata a 15 583 641 Ft önrészt a 2011. évi költségvetés pályázati 
alap terhére biztosítja.  
 

Határidı: azonnal 
Felelıs: dr. Molnár Attila polgármester 

 
 
 
11. napirend: 
A 80/2011 (IV. 26.) számú Képviselı-testületi határozat alapján juttatott sport- és 
közmővelıdési célú pályázati támogatásokkal kapcsolatos elszámolásról beszámoló.  
Elıadó: Dr. Molnár Attila polgármester 
/Az elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz mellékelve van!/ 

 
 
Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy az elızı testületi ülésen már jelezte, hogy több 
alakalommal napirendre kerül a pályázati elszámolásokkal kapcsolatos elıterjesztés, mivel a 
támogatásban részesült valamennyi civil szervezet, folyamatosan nyújtja be a kötelezıen 
elıírt elszámolását melyrıl a testületnek döntést kell hozni.   Megkérdezi, hogy van-e kérdés, 
észrevétel, hozzászólás a testület tagjai részérıl? – megállapítja, hogy nincs. Kérése, hogy 
szavazzanak a négy pontból álló határozati javaslatról. 
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- A képviselı-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
 
 
A Képviselı-testület 176/2011.(IX. 29.) számú határozata: 
 

1. Komárom Város Önkormányzat Képviselı-testülete elfogadja a Magyar Lovas 
Színház Komárom Egyesület 2011. évi 7337-49/2011. számú határozatával megítélt 
pályázati támogatás szakmai és pénzügyi elszámolását. Egyben felkéri a Polgármesteri 
Hivatalt, hogy a fennmaradó 30%-os támogatás kiutalását elindítsa. 

 
2. Komárom Város Önkormányzat Képviselı-testülete elfogadja a Komáromi 

Gyermekóvó és Fejlesztı Közhasznú Egyesület 2011. évi 7337-45/2011. számú 
határozatával megítélt pályázati támogatás szakmai és pénzügyi elszámolását. Egyben 
felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a fennmaradó 30%-os támogatást kiutalását 
elindítsa. 

 
3. Komárom Város Önkormányzat Képviselı-testülete elfogadja a VIVACE Zenei 

Egyesület 2011. évi 7337-31/2011. számú határozatával megítélt pályázati támogatás 
szakmai és pénzügyi elszámolását. Egyben felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a 
fennmaradó 30%-os támogatást kiutalását elindítsa. 

 
4. Komárom Város Önkormányzata a támogatott szervezetek támogatási banki azonnali 

beszedési megbízásának határidejét 2012. április 30-ig fenntartja, melyrıl írásban 
értesíti a Magyar Lovas Színház Komárom Egyesületet, a Komáromi Gyermekóvó és 
Fejlesztı Közhasznú Egyesületet, valamint a VIVACE Zenei Egyesületet. 

 

Határidı: azonnal 
Felelıs: dr. Molnár Attila polgármester 

 
 
 
12. napirend: 
Nemzetközi mővészeti tábor szervezése (V4-es pályázat). 
Elıadó: Dr. Molnár Attila polgármester 
/Az elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz mellékelve van!/ 

 
Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy ez az elıterjesztés is pályázati lehetıségrıl szól. 
Mindössze 650 euró önrészt kell biztosítani az Önkormányzatnak ahhoz, hogy a nemzetközi 
mővészeti tábor résztvevıje lehessen. Ebben az évben Komárom város Önkormányzata 
bonyolította  a tábor szervezését Az elkövetkezendı évben csak a program résztvevıje lesz, 
ezért kevesebb az önrész. Megkérdezi, hogy van-e kiegészítése az elıterjesztınek? – 
megállapítja, hogy nincs. Továbbá megkérdezi, kérdés, észrevétel van-e a képviselı-testület 
tagjainak a napirendi ponttal kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Kéri a testület tagjait, 
szavazzanak a határozati javaslatokról. 
 
 
 - A képviselı-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
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A Képviselı-testület 177/2011.(IX. 29.) számú határozata: 
 

1. Komárom Város Önkormányzata együttmőködı partnerként részt kíván venni a 
Visegrádi Alap (V4) pályázatán, melynek keretében a Testvérvárosok Nemzetközi 
Mővészeti Tábora 2012. évi megszervezéséhez igényel pénzeszközöket 
testvérvárosunk É-Komárom. 

2. Komárom Város Önkormányzat Képviselı-testülete felhatalmazza dr. Molnár 
Attila polgármester urat a pályázati dokumentációhoz tartozó együttmőködési 
nyilatkozat aláírására.  

3. Komárom Város Önkormányzat Képviselı-testülete biztosítja a pályázathoz 
szükséges – Komárom városra arányosan jutó – 680 euró önrészt a 2011. évi 
költségvetés pályázati alap terhére. 

 

Határidı: azonnal 
Felelıs: dr. Molnár Attila polgármester 

 
 
 
13. napirend: 
Egressy Béni Zeneiskola Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény pedagógiai programjának 
módosítása. 
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
     Molnár dr. Taár Izabella aljegyzı 
/Az elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz mellékelve van!/ 

 
Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy jogszabályi és egyéb változások tették szükségessé a 
Zeneiskola pedagógiai programja módosítását. A határozati javaslat arról rendelkezik, hogy a 
programot a képviselı-testület elfogadja, illetve annak alkalmazását engedélyezi a 2011/2012-
es tanévben. 
Megkérdezi, hogy van-e kiegészítés, kérdés, észrevétel a napirendhez? – megállapítja, hogy 
nincs. Kérése a testület tagjaihoz, hogy szavazzanak a határozati javaslatról. 
 
 - A képviselı-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
 
 
A Képviselı-testület178/2011.(IX. 29.) számú határozata: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselı-testülete elfogadja az Egressy Béni 
Zeneiskola Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény módosított pedagógiai programját, 
és engedélyezi az intézményben a 2011/2012-es tanévtıl a módosított pedagógiai 
program alapján a szakmai munka folytatását.  

 

Határidı: azonnal 
Felelıs: dr. Molnár Attila polgármester 
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14. napirend: 
A Komárom-Bábolna Többcélú Kistérségi Társulás Jelzırendszeres Házi segítségnyújtás  
szolgáltatásról szóló szerzıdés módosítása. 
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
     Molnár dr. Taár Izabella aljegyzı 
/Az elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz mellékelve van!/ 

 
Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy e napirend keretében nem új döntést hoznak, hanem a 
formai kívánalmainak tesznek eleget egy korábbi határozat kapcsán. A Magyar Államkincstár 
jelezte, hogy a Kistérség Társulás és az Önkormányzat közötti elszámolás, illetve  
megállapodás tekintetében olyan változtatásra van szükség, amely megfelel az általa 
támasztott követelményeknek.  
Megkérdezi, hogy van-e kiegészítése az elıterjesztınek? – megállapítja, hogy nincs. Továbbá 
megkérdezi, hogy kérdés, észrevétel van-e a testület tagjai részérıl? – megállapítja, hogy 
nincs. Kéri a testület tagjait, hogy szavazzanak a határozati javaslatokról. 
 
 - A képviselı-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
 
A Képviselı-testület 179/2011.(IX. 29.) számú határozata: 
 

1. Komárom Város Önkormányzata szerzıdést kíván kötni a Komárom-Bábolna 
Többcélú Kistérségi Társulással az elıterjesztés 1. számú mellékletében foglaltak 
szerint a jelzırendszeres házi segítségnyújtás feladatainak ellátására. A szerzıdés 
aláírására felhatalmazza Dr. Molnár Attila polgármestert. 

 
2. Komárom Város Önkormányzata szerzıdést kíván kötni a Komárom-Bábolna 

Többcélú Kistérségi Társulással az elıterjesztés 2. számú mellékletében foglaltak 
szerint a jelzırendszeres házi segítségnyújtás finanszírozását biztosító pénzeszköz 
átadásra. A szerzıdés aláírására felhatalmazza Dr. Molnár Attila polgármestert. 

 
3. Komárom Város Önkormányzata szerzıdést kíván kötni Komárom Város 

Önkormányzata Hivatásos Tőzoltóságával az elıterjesztés 3. számú mellékletében 
foglaltak szerint a jelzırendszeres házi segítségnyújtás diszpécser szolgálati 
feladatainak ellátására. A szerzıdés aláírására felhatalmazza Dr. Molnár Attila 
polgármestert. 

 
4. Komárom Város Önkormányzata szerzıdést kíván kötni Fejes Tibor egyéni 

vállalkozóval az elıterjesztés 4.sz. mellékletében foglaltak szerint a jelzırendszeres 
házi segítségnyújtás során használt eszközök karbantartására. A szerzıdés aláírására 
felhatalmazza Dr. Molnár Attila polgármestert. 

 
5. Komárom Város Önkormányzata szerzıdést kíván kötni a BB-LAT Kft-vel az 

elıterjesztés 5.sz. mellékletében foglaltak szerint a jelzırendszeres házi 
segítségnyújtásban résztvevı gondozónık gondozottakhoz történı szállítására. A 
szerzıdés aláírására felhatalmazza Dr. Molnár Attila polgármestert. 
 

Határidı: azonnal 
Felelıs: dr. Molnár Attila polgármester 
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15. napirend: 
Megállapodás pénzeszköz átadásáról. 
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnár dr. Taár Izabella aljegyzı 
/Az elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz mellékelve van!/ 

 
Dr. Molnár Attila: Röviden elmondja, hogy a GAMESZ megszőnése folytán a Polgármesteri 
Hivatal áll közvetlen jogviszonyban a kistérséggel, ezért szükséges módosítani a korábbi 
megállapodásokat, amelyek még a GAMESZ és a kistérség között jöttek létre. 
Megkérdezi, hogy van-e kiegészítés, kérdés, észrevétel a napirendi ponttal kapcsolatban? – 
megállapítja, hogy nincs, kéri, szavazzanak a határozati javaslatról. 
 

- A képviselı-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
 

 
A Képviselı-testület 180/2011.(IX. 29.) számú határozata: 
 

1. Komárom Város Önkormányzata meg kívánja kötni a melléklet szerinti pénzeszköz 
átadási megállapodásokat a Komárom-Bábolna Többcélú Kistérségi Társulással.  

 
2. Komárom Város Önkormányzat Képviselı-testülete felhatalmazza Dr. Molnár Attila 

polgármester urat, hogy kössön megállapodást a társulással a város által fenntartott 
Komárom és Környékes Családsegítı és Gyermekjóléti Szolgálata a kistérségi 
többletfeladatként elvégzendı gyermekjóléti és családsegítési feladatai, továbbá 
Komárom Város Polgármesteri Hivatala, mint a kistérségi társulás munkaszervezete 
feladatai körében elvégzendı kistérségi belsı ellenırzés, kistérségi pénzügyi 
ügyintézés, kistérségi területfejlesztési feladatok ellátására. 

 

Határidı: azonnal 
Felelıs: dr. Molnár Attila polgármester 

 
 
 
16. napirend: 
„Bursa Hungarica” Felsıoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2012. évi fordulója. 
Elıadó: Dr. Molnár Attila polgármester 
/Az elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz mellékelve van!/ 

 
 
Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy ez az ösztöndíjrendszer már hosszú évek óta mőködik az 
Önkormányzatnál. A döntés meghozatala a csatlakozási és az elektronikus adatbázis 
használatáról szóló nyilatkozat elfogadásáról, illetve a 2012. évben a „Bursa Hungarica” 
ösztöndíjrendszerben való részvételrıl szól.  Az Önkormányzat az „A” típusú pályázatot 20 fı 
részére,  a „B” típusú pályázatot pedig 5 fı részére írná ki. Megkérdezi, hogy kérdés, 
észrevétel van-e a testület tagjai részérıl? – megállapítja, hogy nincs. Kérése a testület 
tagjaihoz, hogy szavazzanak a határozati javaslatról. 
 

- A képviselı-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
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181/2011.(IX. 29.) számú Képviselı-testületi határozat: 
 

1. Komárom Város Önkormányzat Képviselı-testülete a Bursa Hungarica Felsıoktatási 
Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2012. évre szóló általános szerzıdési feltételeit 
megismerte és elfogadja. 
 
2. Komárom Város Önkormányzat Képviselı-testülete felhatalmazza Dr. Molnár Attila  
polgármestert, hogy aláírja és megküldje a Wekerle Sándor Alapkezelı részére a 
csatlakozási és az elektronikus adatbázis használatáról szóló nyilatkozatot.  
 
3. Komárom Város Önkormányzat Képviselı-testülete a Bursa Hungarica pályázat 2012. 
évi fordulójában: 

az „A” típusú pályázatot 20 fı részére,  
a „B” típusú pályázatot 5 fı részére írja ki.  
 

4. Komárom Város Önkormányzat Képviselı-testülete a 2012. évi Bursa Hungarica 
pályázathoz 900.000,- Ft-ot, az elızı évekrıl áthúzódó „B” típusú pályázatok fedezetére 
240.000,- Ft-ot, mindösszesen 1.140.000,- Ft-ot biztosít Komárom város 2012. évi 
költségvetésében. 

 

Határidı: azonnal 
Felelıs: dr. Molnár Attila polgármester 

 
 
 
17. napirend: 
Költségszámítás elfogadása és önrész biztosítása a „Komárom-Szınyi Selye János Kórház 
történeti kertjének rekonstrukciója” címő KEOP-7.3.1.3/09-11 pályázathoz.  
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
   Molnár dr. Taár Izabella aljegyzı 
/Az elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz mellékelve van!/ 

 
 
Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy e kétfordulós pályázat keretében lehetıség lenne a kórház 
történeti kertjének rendbetételére.  Az elıkészítésére 85 %-os támogatási intenzitás mellett 
lehet pályázni a tanulmányok, tervek elkészítésére. Mindösszesen 15 %-os önrészt kell 
biztosítania az Önkormányzatnak, ami 1.837.500 Ft-ot jelent. Az összes bekerülési költsége 
közel 200 millió Ft-ot, amit nem az önkormányzat biztosít, hiszen ezt az összeget - a pályázati 
konstrukcióban teljes egészében - a környezet és energetikai program keretében az állam 
biztosítaná. Korábban már született  döntés arról, hogy részt vesznek ezen a pályázaton. 
Akkor az elbírálás során, a megvalósíthatósági tanulmány kapcsán merültek fel aggályok az 
bírálók részérıl, és úgy döntöttek, hogy nem fogadják be a pályázatot. Bízik benne, hogy ez 
most sikeres pályázat lesz. Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel a testület tagjai részérıl 
a napirenddel kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Kéri, hogy szavazzanak a határozati 
javaslatról. 
 
 
 - A képviselı-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
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A Képviselı-testület 182/2011.(IX. 29.) számú határozata: 
 

Komárom Város Önkormányzata részt kíván venni a Környezeti és Energetikai 
Operatív Program (KEOP) keretében megvalósítandó 85 %-ban támogatott KEOP-
7.3.1.3/09-11 projekt elıkészítésében és kötelezettséget vállal arra, hogy a KEOP 
forrásból nyújtott támogatás elnyerése esetén a bruttó 1. 837. 500 Ft önrészt a 2011. 
évi  költségvetés  pályázati alapja terhére biztosítja. 

 

Határidı: azonnal 
Felelıs: dr. Molnár Attila polgármester 

 
 
 
18. napirend: 
Pályázati lehetıség önkormányzati tulajdonú belterületi utak fejlesztésére (Erkel Ferenc utca, 
Templom köz). 
Elıadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnár dr. Taár Izabella aljegyzı 
/Az elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz mellékelve van!/ 

 
Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy a pályázati kiírásban olyan belterületi utak fejlesztésérıl 
van szó, amely országos jelentıségő közúttal van összekötve.. Nagyon fontosnak tartja ezt a 
pályázati lehetıséget, mivel sok utca felújításra szorul. Komárom városában, ami jelenleg 
megfelel a pályázati kiírásnak az, az Erkel Ferenc utca és a Templom köz. 90 %-os 
intenzitással tudnak pályázni, tehát az Önkormányzatnak 10 %-os önrészt kell biztosítani. A 
tervezıi költségbecslés alapján az Erkel Ferenc utcának bruttó 54 millió Ft, míg a Templom 
köznek bruttó 70 millió Ft a bekerülési költsége. Ezen pénzösszegeknek a 10 %-os önrészét 
kell biztosítania az Önkormányzatnak, amely 12,4 millió Ft-ot jelent. Így több mint 120 millió 
Ft értékő beruházás valósulhatna meg Komárom városában. Javasolja,a képviselı-testületnek, 
hogy támogassák a pályázaton való részvételt. 
Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel a testület tagjai részérıl? Megadja a szót Takács 
József képviselı úrnak. 
 
Takács József: Nagyon örül annak, hogy 90 %-os támogatottsággal belterületi utak 
felújítására kerülhet sor. és a szóban forgó két útszakaszt érinti. Elsısorban az Erkel Ferenc 
utcára gondol, mivel ott a folyamatos buszközlekedés miatt nagyon rossz állapotban van az 
utca, ugyanakkor a Templom köz felújítására is szükség van. Javasolja a testület tagjainak, 
hogy támogassák a pályázaton való részvételt. 
 
Dr. Molnár Attila: Megkérdezi, hogy van-e egyéb kérdés, észrevétel a testület tagjai részérıl? 
– megállapítja, hogy nincs. Kérése a testület tagjaihoz, hogy szavazzanak a határozati 
javaslatról. 
 
 - A képviselı-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
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A Képviselı-testület 183/2011.(IX. 29.) számú határozata: 
 
Komárom Város Önkormányzata részt kíván venni az önkormányzati tulajdonú belterületi 
utak fejlesztésének támogatására kiírt pályázaton. A pályázati konstrukció száma; KDOP-
4.2.1/B-11 
A projekt címe: „A Komárom szınyi település alközpont elérhetıségének javítása az Erkel 
utca és a Templom köz felújításával.” 
A projekt megvalósítási helyszíne pontos címe: Komárom, Erkel utca, Templom köz, 
helyrajzi száma: Komárom 4831, 4916/2, 4744 hrsz. 
A projekt összköltsége: bruttó 129 797 339 Ft, a támogatás szempontjából elszámolható 
költsége: bruttó 129 797 339 Ft. A KDOP forrásból származó támogatás igényelt összege: 
116 817 605 Ft (az elszámolható költségek 90%-a). 
Komárom Város Önkormányzata a 12 979 734 Ft önrészt a 2011. évi költségvetés pályázati 
alap terhére biztosítja.  

 

Határidı: azonnal 
Felelıs: dr. Molnár Attila polgármester 
 

 
19. napirend: 
Kérdések, bejelentések. 
Elıadó: Dr. Molnár Attila polgármester 
 
Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy Dr. Csalaváné Hódosi Ágnes asszony a mőszaki jellegő 
észrevételekre tett intézkedésekrıl folyamatosan tájékoztatja a lakosságot. A testület ülésén 
rögzítik a kéréseket, észrevételeket, hogy a felvetett problémákat megoldják. Megkérdezi, 
hogy van-e kérdés, bejelentés a testület tagjai részérıl? Megadja a szót Hamrák Zsófia 
képviselı asszonynak. 
 
Hamrák Zsófia: Az elmúlt idıszakban legalább 8 bejelentést tett, melynek nagy része 
teljesült, a lakosok megelégedésére.  
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni a képviselı társai segítségét, hogy a lakossági bejelentéseket 
azonnal jelzik, így gyorsan eljárhatnak és az intézkedés idıben megtörténhet az adott 
ügyekben. Ez a rendszer ellenırizhetıbbé vált és Dr. Csalaváné Hódosi Ágnes asszony 
segítségével jól mőködik. Megadja a szót Takács József képviselı úrnak. 
 
Takács József: Elmondja, hogy folyamatosan igyekeznek a lakossági kéréseknek eleget tenni. 
Most a helyi járatú buszközlekedéssel kapcsolatban szeretné jelezni, hogy - az iskolakezdés 
idıpontjától számítva - a Mol lakóteleptıl reggel 7-órakor induló autóbusz már úgy tele van 
utasokkal, hogy a további buszváró utasai már nem tudnak felszállni. Probléma az is, hogy aki 
a Mol teleprıl 6-ra szeretne jönni Komáromba dolgozni nem tudja megtenni, mert erre az 
idıpontra megfelelı járat nincs.   Ezen sürgısen változtatni kell, kéri a probléma mielıbbi 
megoldását.  
 
Dr. Molnár Attila: Megkérdezi, hogy van-e további bejelentés a testület tagjai részérıl? 
Megadja a szót Hamrák Zsófia képviselı asszonynak. 
 
Hamrák Zsófia: Megköszöni Siklósi József úrnak a lakossági bejelentések teljesítéséhez 
nyújtott segítségét.  A buszközlekedéssel kapcsolatban kérése,– ha mód és lehetıség van rá - 
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indítsanak olyan autóbuszt, amely alacsony lépcsıvel rendelkezik, a kismamák és az idısek 
részére a könnyebb felszállása érdekében. 
 
Dr. Molnár Attila: Köszöni a felvetést, ez nem csak a kismamáknak, hanem a kerekes székben 
közlekedıknek is nagyon fontos lenne, hogy alacsony pallójú, könnyen megközelíthetı 
buszok álljanak rendelkezésre. Kérése, a Hivatal munkatársai nézzék meg ennek lehetıségét, 
és ha lehet, mielıbb kerüljön forgalomba. Megadja a szót Hornig Rudolfné alpolgármester 
asszonynak. 
 
Hornig Rudolfné: Tájékoztatásul elmondja, hogy a koppánymonostori lakosok kérésére, a 
vasútállomáson buszváró épül. A Volán Zrt. vezetıségével már egyeztettek, a téli idıszak 
beállta elıtt elkészül.  
 
Horváth Zsolt: Kérése a Közterület-felügyelıkhöz, hogy ha lehetséges, akkor a megszokott 
idı elıtt egy negyedórával a Száva út és a Mártírok útja keresztezıdésénél biztosítsák a 
közlekedést az iskolás gyermekeknek. Megköszöni a Közterület-felügyelık eddigi munkáját. 
A másik bejelentése a temetıvel kapcsolatos. A ravatalozó melletti mélyebben fekvı területek 
az esıs idıszak bekövetkeztével járhatatlanná válik, így a lakosok nem tudják a sírokat 
megközelíteni. Kéri a Saxum Kft  a felvetıdött probléma megoldásában nyújtson segítséget. 
 
Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy a Közterület-felügyelık a város több pontján - az iskolák 
környékén - biztosítják a közlekedést a diákoknak. A kérést jelzi a Közterület-felügyelıknek, 
hogy az említett keresztezıdésnél negyedórával elıbb legyenek ott. A temetıvel 
kapcsolatosan felmerült problémát a Saxum Kft. illetékes munkatársai felé jelzi. Megkérdezi, 
hogy van-e egyéb bejelentés a testület tagjai részérıl? Megadja a szót Hamrák Zsófia 
képviselı asszonynak. 
 
Hamrák Zsófia: Tájékoztatásul elmondja, hogy a köztemetıben a II. világháborús emlékmő 
felújítása, az emléktáblák elhelyezése folyamatban van. Elmondja, hogy 5 évvel ezelıtt a 
lakosok kérték, hogy a városháza elıtt lévı kovácsoltvas lámpák kerüljenek vissza eredeti 
helyükre, ez megvalósult. A kopjafa emlékpark kialakítása is folyamatban van. Kérése a 
lakosokhoz,  hogy vigyázzanak ezekre az értékekre. 
 
Dr. Molnár Attila: Megkérdezi, hogy van-e egyéb kérdés, bejelentés a testület tagjai részérıl? 
– megállapítja, hogy nincs a napirendet lezárja. 
 
A képviselı-testület zárt ülés keretében folytatja munkáját. 
 
A Képviselı-testületi 184/2011.(IX. 29.) számú határozatát a zárt ülés jegyzıkönyve 
tartalmazza. 
 
A Képviselı-testületi 185/2011.(IX. 29.) számú határozatát a zárt ülés jegyzıkönyve 
tartalmazza. 
A Képviselı-testületi 186/2011.(IX. 29.) számú határozatát a zárt ülés jegyzıkönyve 
tartalmazza. 
 
A Képviselı-testületi 187/A/2011.(IX. 29.) számú határozatát a zárt ülés jegyzıkönyve 
tartalmazza. 
A Képviselı-testületi 187/B/2011.(IX. 29.) számú határozatát a zárt ülés jegyzıkönyve 
tartalmazza. 
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A Képviselı-testületi 187/C/2011.(IX. 29.) számú határozatát a zárt ülés jegyzıkönyve 
tartalmazza. 
 
A Képviselı-testületi 187/D/2011.(IX. 29.) számú határozatát a zárt ülés jegyzıkönyve 
tartalmazza. 
 
A Képviselı-testületi 187/E/2011.(IX. 29.) számú határozatát a zárt ülés jegyzıkönyve 
tartalmazza. 
 
A Képviselı-testületi 187/F/2011.(IX. 29.) számú határozatát a zárt ülés jegyzıkönyve 
tartalmazza. 
 
A Képviselı-testületi 187/G/2011.(IX. 29.) számú határozatát a zárt ülés jegyzıkönyve 
tartalmazza. 
 
A Képviselı-testületi 187/H/2011.(IX. 29.) számú határozatát a zárt ülés jegyzıkönyve 
tartalmazza. 
 
A Képviselı-testületi 187/I/2011.(IX. 29.) számú határozatát a zárt ülés jegyzıkönyve 
tartalmazza. 
 
A Képviselı-testületi 187/J/2011.(IX. 29.) számú határozatát a zárt ülés jegyzıkönyve 
tartalmazza. 
 
A Képviselı-testületi 187/K/2011.(IX. 29.) számú határozatát a zárt ülés jegyzıkönyve 
tartalmazza. 
 
A Képviselı-testületi 188/2011.(IX. 29.) számú határozatát a zárt ülés jegyzıkönyve 
tartalmazza. 
 
 
 
Dr. Molnár Attila: Más napirend nem lévén, megköszöni a részvételt és az ülést berekeszti. 
 
 

K. m. f. 
 

 
 

 
Molnárné dr. Taár Izabella       Dr. Molnár Attila 
   jegyzı                      polgármester 


